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PROTOKÓŁ NR 0012.10.7.2015 
z posiedzenia doraźnej Komisji ds. przygotowania projektu zmian uchwały  

dot. tzw. Budżetu Obywatelskiego 
w dniu 23 listopada 2015r. 

 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, pokój nr 130 A. 

Czas posiedzenia:  godz. 14.00 – 16.15. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie z załączoną listą 

obecności.  

 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia.  
 
Posiedzenie Komisji otworzył przewodniczący Tadeusz Markiewicz. Przywitał radnych oraz gości 

będących na posiedzeniu.  

 

Ad. 2. 
Sprawy bieżące. 
 
Tadeusz Markiewicz-Przewodniczący Komisji 
Projekt jest zgodny z umową, z którą na ostatnim spotkaniu było powiedziane tzn. były wniesione 

uwagi, konsultacje i to, co jest dzisiaj można traktować jako projekt projektu. Zwracając uwagę na 

zapisy, oraz projekty w innych gminach, a także wyrok, w którym była przepychanka dotycząca tego, 

jak ustalić nazwisko osoby i numer pesel i okazało się, że nadzory odrzucały pesel uznając, że jest to 

pewne utrudnienie i uzasadniały, że ktoś może nie mieć  peselu, czyli bardziej żeby był to 

mieszkaniec. Zrobiono projekt projektu i dzisiaj mamy go przeczytać i ewentualnie wnieść swoje 

uwagi, żeby już z tego stworzyć gotowy projekt. 

 

Roman Foksowicz-radny RM 

Interesują mnie zrobione przez was symulacje i pytanie, jak to wygląda? 

 

Ryszard Piechoczek-radny RM 

Najprościej po staremu, czyli najbardziej uczciwie. 

 

Tadeusz Markiewicz-Przewodniczący Komisji 

W projekcie projektu była dyskusja, czy wykropkować, czy napisać tak, jak jest? Jednak po 

rozmowach i konsultacjach, które tutaj były, to kombinacje które się robiło tzn. tutaj 20, a tutaj 30                                           

i najróżniejsze sposoby uznano, że 40-30-30 jest najbliżej pogodzenia. Natomiast, nic nie stoi na 

przeszkodzie, jak Rada przegłosuje to nawet na sesji.  

 
Krzysztof Kucia-Sekretarz Miasta 

Mam pytanie w kwestii fundamentalnej, nie postawiliśmy jasno tego pytania i w związku z tym nie 

było jasnej odpowiedzi, co będzie finałem? Finałem będzie projekt uchwały i czy to będzie projekt 

uchwały tej Komisji, czy pani Prezydent będzie wnosić ten projekt? 

 

Tadeusz Markiewicz-Przewodniczący Komisji 

Żeby był w miarę możliwości projekt uchwały. 

 

Krzysztof Kucia-Sekretarz Miasta 
Mam wytyczne od pani Prezydent, że mamy się angażować i pomagać i tak będzie. 
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Tadeusz Markiewicz-Przewodniczący Komisji 

Mój zamysł, żeby to był zespół, aby nie było próby zawłaszczenia np.jednej, lub drugiej strony. Zespół 

powstał i wspólnie.   

 
Krzysztof Kucia-Sekretarz Miasta 

Mówię o samej procedurze, czyli ktoś musi być wnioskodawcą.  

 
Tadeusz Markiewicz-Przewodniczący Komisji 

Pod koniec posiedzenia Komisji zadecydujemy, czy Prezydent, czy Rada. Czasami jak byśmy dali 
projekt pod głosowanie, a byłaby próba wniesienia uwag, to łatwiej byłoby przyjąć autopoprawką 

Prezydenta. 

 
Krzysztof Kucia-Sekretarz Miasta 

Jest to jakiś argument. Myślę, że mam prawo powiedzieć taką deklarację tzn.jak państwo uznacie za 

stosowne,  tak zrobimy. Chyba, że okażą się zmiany, czy też rewolucyjne poglądy w stosunku do tego, 

co tutaj jest i pani Prezydent uzna, że to już nie jest jej projekt, to pewnie wtedy odmówi.  

 
Tadeusz Markiewicz-Przewodniczący Komisji 

Do tego dojdziemy. 
 
Krzysztof Kucia-Sekretarz Miasta 

Mamy napisany dokument i po kolei odczytamy, a jeżeli ktoś będzie miał uwagę, to od razu ją 

wniesie.  

 

Krzysztof Kucia-Sekretarz Miasta  

Pojawiały się zarówno z konsultacji, z głosów płynących od państwa, jak również z jednostek 

pomocniczych na spotkaniu w sali sesyjnej, że jest niedostatek informacji, czy też promocji całego 

przedsięwzięcia. Stwierdziliśmy, że dobrze byłoby, aby ktoś się tym zajął i stąd taki zespół, który by 

trochę odciążył, ale również byłby podział zadań i chcielibyśmy, aby w tym zespole znalazł się 

np.pracownik Wydziału Promocji, który by to skoordynował, aby to umieścił na stronie internetowej 

w takim miejscu, gdzie ma się to znaleźć, a może jakiś plakat wydać tzn.ktoś, kto się na tym zna. 

 

Tadeusz Markiewicz-Przewodniczący Komisji 

Z odrzucanych uchwał wynika, że może być zespół, ale nie można literowo wymienić kogo trzeba 

powołać, ponieważ jest to w kompetencji Prezydenta. 

 

Krzysztof Kucia-Sekretarz Miasta  

Prezydent Miasta powołuje zespół, określając jego zadania i skład osobowy, ale zarządzeniem. 

 

Tadeusz Markiewicz-Przewodniczący Komisji 

Zarządzeniem, a nie uchwałą. Gdybyśmy to w projekcie wpisali, to wchodzimy w kompetencje 

Prezydenta. 

 

Krzysztof Kucia-Sekretarz Miasta  

Jako Rada Miasta zobowiązujecie Prezydenta do powołania zespołu i określacie ostateczny termin do 

31 stycznia, że ma to zrobić. Natomiast, ścisłe kompetencje tego zespołu i skład osobowy wyznaczy 

Prezydent Miasta w swoim zarządzeniu. Pani Ewo może pani powiedzieć, kogo byśmy chcieli w tym 

zespole? 

 
Ewa Gniadek –Kierownik Wydziału Organizacyjnego 

Myślę, że wszystkie osoby które będą merytorycznie oceniały wnioski, czyli Wydziały: Gospodarki 

Komunalnej, Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, Kultury i Sportu, jak również MZN, który ma dużo 
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zadań w ramach tego budżetu. MOK, MOSiR, Wydział Edukacji, ponieważ przekładają się te zadania 

na gminne jednostki organizacyjne. Myślę również, że osoby doraźnie powoływane, ponieważ ludzie, 

którzy będą sporządzać wnioski  będą musieli konsultować się z różnymi komórkami, co do 

szacowania kosztów i możliwości realizacji. 

 

Krzysztof Kucia-Sekretarz Miasta  

W tym zespole nie byłoby radnych, dlatego że chcemy zachować kompetencje Komisji i pytanie 

której? Wpisaliśmy dotychczasową Komisję, czyli stałą i utrzymujemy to, aby Rada Miasta 

wypowiadała się na kolejnym etapie i stąd nie ma radnych w zespole. To jest oczywiście propozycja, 
ale po dyskusjach wydaje się, że jest dobra. 

 

Krzysztof Kucia-Sekretarz Miasta odczytał projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Jastrzębia-Zdroju na temat „Budżetu Obywatelskiego” Miasta Jastrzębie-

Zdrój. 

 

Uzgodniono zapisy dotyczące m.in.: 

- doprecyzowania zapisów dotyczących wieku wnioskodawcy tj. „który ukończył szesnaście lat 

najpóźniej 31 grudnia w roku, w którym składany jest wniosek”,   

- pozostawienia w budżecie części środków, które nie zostaną wykorzystane , 

- składania propozycji projektu m.in. w formie elektronicznej, 

- formularza zgłoszenia propozycji projektu, który stanowi załącznik nr 2 do projektu uchwały , 

- karty weryfikacji projektu, której wzór stanowi załącznik nr 3 do Zasad. 

- ujednolicenia nazewnictwa, terminów itp., 

- składu Komisji, która oblicza wyniki głosowania, 

- zasad głosowania. 

 

Tadeusz Markiewicz-Przewodniczący Komisji  

Po przemyśleniu możemy wnieść poprawki, ale do jakiego terminu? W tej chwili pracujemy nad 

projektem projektu i do kiedy po dzisiejszym posiedzeniu można wnieść do państwa uwagi?  
 

Szymon Klimczak-radny RM 

Trzeba to jeszcze przedyskutować. 

 

Krzysztof Kucia-Sekretarz Miasta  

Do końca tego tygodnia? 

 

Tadeusz Markiewicz-Przewodniczący Komisji  

Do końca tego tygodnia można wnieść uwagi panie radny Klimczak i panowie radni po dzisiejszym 
spotkaniu.  

 

Krzysztof Kucia-Sekretarz Miasta  

Ta się umówiliśmy, że jest to propozycja projektu i to nie jest jeszcze gotowy projekt. 

 

Tadeusz Markiewicz-Przewodniczący Komisji  

Do kogo można wnieść uwagi? 
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Krzysztof Kucia-Sekretarz Miasta  

Do pań. 

 

Szymon Klimczak-radny RM 

To powinno się znaleźć na Komisji, żeby było formalnie. 

 

Krzysztof Kucia-Sekretarz Miasta  

Jak będzie projekt, to będzie można.  

 
Marzena Zbrońska-Naczelnik Wydziału Organizacyjnego 

Może naniesiemy poprawki, które teraz są i prześlemy państwu projekt z poprawkami i będziemy 

czekać na państwa uwagi? 

 

Krzysztof Kucia-Sekretarz Miasta  

Jeżeli będą jeszcze pytania, to będziemy czekać. 

 

Tadeusz Markiewicz-Przewodniczący Komisji  

Do kiedy państwo naniesiecie poprawki? Do końca tygodnia? 

 
Krzysztof Kucia-Sekretarz Miasta  

Na pewno. 

 

Szymon Klimczak-radny RM 

Do końca tygodnia na pewno. 

 

Tadeusz Markiewicz-Przewodniczący Komisji  

Po otrzymaniu projektu można się odnieść do tego przez 3-4 dni. 

 
Ad. 3. 
Zakończenie posiedzenia.  
 

Tadeusz Markiewicz-Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za przybycie i zakończył obrady 

Komisji.  

 

 

Protokołowała     

Alicja Kogut       

  Przewodniczący Komisji 

    

                TADEUSZ MARKIEWICZ 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 


